
Söðüt'te Üniversite Heyecaný
 Onaylayan msakgun
Cumartesi, 17 Ocak 2009



Kurulmasý planlanan Türkata Üniversitesi'nin Söðüt ilçesi için bir fýrsat olduðunu belirten Belediye Baþkaný Halil Aydoðdu, üniversitenin
kültürel ve ekonomik açýdan Sögüt için milat olduðunu söyledi. 


Türkata Stratejik Araþtýrmalar Eðitim ve Kültür Vakfý ile Söðüt Belediyesi'nin yaklaþýk 6 ay önce baþlattýðý 'Türkata Üniversitesi' kurma çalýþmalarý
temel atma aþamasýna geldi.



Yer alýmlarý tamamlanan ve projesi bitirilen çalýþmalar, Belediye Kültür Sitesi'nde tanýtýldý. Söðüt Kaymakamý Yakup Canbolat, vakýf
yetkilileri ve çok sayýda vatandaþýn katýldýðý toplantýda konuþan Söðüt Belediye Baþkaný Halil Aydoðdu, ilçenin tarihte olduðu gibi bugün de
Türk milletinin uðrak yeri olduðunu söyledi.



Söðüt'ün geçmiþte kaçýrdýðý fýrsatlarý Türkata Üniversitesi ile yeniden yakaladýðýný belirten Aydoðdu, "Üniversite Söðüt'e çok önemli bir misyon
kazandýracak. Üniversite bir taraftan Söðüt'ü büyütecek, diðer taraftan da ilçenin adýný dünyaya duyuracak. Üniversite, sosyal, kültürel ve
ekonomik açýdan Söðüt için milat olacak" dedi.



Vakýf Yöneticisi Prof. Dr. Zuhal Cafoðlu ise 'her ile bir üniversite' mantýðý ile üniversiteleri tabela haline getirme mantýðýnda
olmadýklarýný vurgulayarak, "Türkiye'nin parlayan yýldýzý olacak bir üniversitenin temellerini atmak için çalýþýyoruz. Artýk temel atma
aþamasýna gelindi. Üniversite tamamlandýðýnda Türkiye'nin parlayan yýldýzý haline gelecek. Ýçinde Týp Fakültesi de olacak. Ýlk önce Fen
Edebiyat Fakültesi ve Saray Kütüphanesi ile öðretime baþlanacak. Zaman içinde büyüyerek 30 bin öðrenciye ulaþmayý hedefliyoruz.
Türkata Üniversitesi Söðüt'ü ve Söðüt ruhunu dünyaya taþýyacak. Tarihten aldýðýmýz manevi gücü bu günün deðerleri ile yeniden yorumlayýp
atalarýmýza layýk bir þekilde dünyaya sunacaðýz!" diye konuþtu.



Türkata Vakfý Baþkaný Yusuf Ziya Yýlmazbilen, Osmanlý'nýn çadýrýný kurduðu yere üniversite kuracaklarýný kaydederek Söðüt'te taþ üstüne taþ
koyma þerefine ulaþacaklarýný anlattý. Türkata Üniversitesi'nin merkezi bir ilçede bulunan ilk üniversite olacaðýný da hatýrlatan
Yýlmazbilen, "Üniversite alaný Belediye Mücavir alanýna alýnmalýdýr. Bu yolla iþler daha da hýzlanacaktýr. Temeli en kýsa sürede
atmayý planlýyoruz" þeklinde konuþtu.



Konuþmalarýn ardýndan Yüksek Mimar Yusuf Ziya Günaydýn ve Yüksek Mimar Zeynep Günaydýn ise proje sunumunu yaptý. 5 ay
boyunca çalýþarak projeyi ortaya koyduklarýný, üniversite kampusünü 550 dönüm üzerine düþündükleri belirten Zeynep Günaydýn,
"Üniversitenin adý ve kurulduðu yer bizi çok heyecanlandýrdý. Bu yüzden Selçuklu ve Osmanlý mimarisini modern bir mimari ile
bütünleþtirerek örnek bir proje ortaya çýkardýk. Fen Edebiyat Fakültesi'ni 72 bin dönüm üzerine 35 bin metrekare kapalý alaný olan bir
bina yapacaðýz" dedi.
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